
 

Zápis z veřejného zasedání městského zastupitelstva města Miletín č. 4/2016 

konaného dne 07.12.2016 v 18,00 hod. v besedním sále Spolkového domu 

 

 

Přítomni:  Bc. M. Nosek, Mgr. S. Hlaváčková, Ing. M. Cermanová, Ing. M. Hamanová,  

                 B. Hak, Ing. T. Kožíšek, Bc. O. Machačka, Ing. F. Petera 

Omluveni: M. Svobodová, Ing. V. Marek, M. Hlaváček 

Návrhová komise: Bc. O. Machačka, Ing. M. Hamanová 

Ověřovatelé zápisu: Ing. M. Cermanová, Ing. T. Kožíšek 

Veřejnost: 1 

Zapisovatelka: A. Jalová 

 

Zasedání zahájil starosta města konstatováním, že je přítomna nadpoloviční většina 

zastupitelů a zastupitelstvo je tak usnášeníschopné. 

 

1. Volba návrhové komise:  O. Machačka       Hlasování 7 pro – 0 proti – 1 se zdržel 

                                             M. Hamanová     Hlasování 7 pro – 0 proti – 1 se zdržela 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu:  M. Cermanová   Hlasování  7 pro – 0 proti – 1 se zdržela 

                                                 T. Kožíšek  Hlasování 7 pro – 0 proti – 1 se zdržel 

 

3. Uzavření smlouvy o smlouvě budoucí s ČEZ Distribuce a.s.o zřízení věcného břemene na     

    pozemku p.č. 1349/4, ostatní plocha v k.ú. Miletín 

    Pozemek na Podháji, f. ČEZ zamýšlí rekonstrukci TS a NN a na výše uvedeném pozemku  

    bude potřebovat provést pod asfaltovou silnicí podtlakem podtunelování -  zde bude vést    

    zemní kabelové vedení elektřiny. 

    Hlasování 8 pro  - 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

4. Bezúplatný převod odsavače kouře VTA 60 v účetní hodnotě 37.840,- Kč od města Nová  

    Paka pro pro činnost zásahové jednotky hasičů v Miletíně 

    Díky T. Trnovskému a T. Hlavatému možnost bezúplatně získat odsavač kouře od města  

    Nová Paka formou darovací smlouvy. Účetní hodnota odsavače 37.840,- Kč. 

    Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

5. Rozpočet Svazku obcí pro plynofikaci Podzvičinska na r. 2017 

    Městu podán návrh rozpočtu výše uvedeného svazku na r. 2017. Starosta informoval, že  

    město je členem svazku, každý rok zasílalo požadované finance na činnost, která se mu již  

    jeví jako uměle udržovaná, a proto navrhuje nepodpořit financování a činnost svazku.   

    Rozpočet bude vyvěšen na úřední desce. 

    Hlasování pro odmítnutí rozpočtu svazku na r. 2017  8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 



6. Finanční příspěvek dennímu stacionáři Klokan o.p. s. Hořice ve výši 3.000,- Kč 

    Stacionář určený pro osoby s kombinovaným a mentálním postižením ve věku 18-64 let ze  

    spádové oblasti Hořice a okolí. Město podpořilo činnost již minulý rok. 

    Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

7. Smlouva o náhradě za zásah do místní komunikace na parcelách č. 324/8a 324/19, k.ú.  

    Rohoznice v majetku města Miletín v ul. Jiřího z Poděbrad mezi VOS a.s. a městem  

    Miletín 

    VOS prováděla v ul. Jiřího z Poděbrad na výše uvedených parcelách opravu vodovodu a  

    kanalizace, při které bylo potřeba zasáhnout do povrchu místní komunikace. Za tento zásah  

    poskytne městu náhradu ve výši 156.265,- Kč, až dojde k definitivní opravě této  

    komunikace. 

    Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

8. Navýšení rozpočtu ZŠ K. J. Erbena Miletín o částku 172.602,- Kč na r. 2016 

    V budově ZŠ prováděna rekonstrukce šaten – nákup nábytku (lavičky, věšáky) v hodnotě  

    172.062,- Kč, ZŠ žádá o navýšení rozpočtu o tuto částku. Ostatní materiál (dlažba,  

     osvětlení)  a práce s rekonstrukcí spojené  (výmalba) zajistí a bude financovat město. 

    F. Petera – dotaz, zda se škole může o takovou částku navýšit rozpočet – odpověděl starosta  

    a místostarostka – ano, lze, město dostalo od okolních obcí schválené smlouvy na  

    příspěvky na činnost ZŠ. 

    Hlasování – 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

9. Finanční příspěvek f. FOIBOS BOOKS s.r.o. na vydání publikace Městečka na dlani ve  

    výši 10.000,- Kč. 

    Starosta informoval o nabídce spolupráce a o žádosti o finanční podporu f. FOIBOS  

    BOOKS s.r.o., která připravuje vydání publikace o malých městech v jednotlivých krajích  

    republiky (vedle Miletína např. Jánské Lázně, Pec pod Sněžkou, Vysoké Veselí aj.), přiblíží  

    jak historii, významné stavby města spolu s jejich architekty. 

    Firma požádala o příspěvek 10.000,- Kč, s tím, že protihodnotou poskytne propagaci města  

    a 80 ks publikací městu . 

    Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

10. Finanční příspěvek – dar SDH Zdobín na opravu hasičské stříkačky ve výši 500,- Kč. 

      Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

11. Finanční příspěvek na činnost Lázeňského mikroregionu na r. 2017 ve výši 7.160,- Kč 

      Členský příspěvek, jehož výše je spočítána dle počtu obyvatel. 

      Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

 

 

 

 



12. Finanční příspěvek ve výši 5.000,-Kč na pořádání a zajištění akce „Noc kostelů 2017“ 

      Akce se bude konat 09.06.2017 v Miletíně, proto bylo vedení města osloveno  

      Římskokatolickou farností v Lázních Bělohradě, která bude tuto akci pořádat, o finanční  

      podporu. 

      Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

13. Na vědomí – protokol k projednání zprávy o daňové kontrole vypracovaný Finančním  

      úřadem pro Královehradecký kraj v Jičíně – poskytnutí dotace „Soubor opatření ke     

      snížení energetické náročnosti ZŠ v Miletíně“ 

      Starosta informoval zastupitele o protokolu,vypracovaném na základě osobního jednání, o 

      ukončení daňové kontroly (započaté v dubnu r. 2015) , jejímž předmětem bylo získání  

      dotace od Ministerstva životního prostředí na zateplení budovy ZŠ. Dle kontrolní zprávy  

      nebyla porušena rozpočtová kázeň. 

 

14. Bezúplatný převod pozemku města  p.č. 1031/53 v k.ú. Miletín o výměře 363 m2 ČRS  

      MO Miletín 

      ČRS žádal město o převod tohoto pozemku již v r. 2011, ale ten byl v majetku  

      Pozemkového fondu ČR. Nyní je už v majetku města, proto je možno tento pozemek  

      bezúplatně převést. 

      Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

15. Příspěvky na činnost ZŠ K. J. Erbena a MŠ Korálka od obcí Rohoznice  (84.480,- Kč),  

      Tetín (10.000,- Kč), Červená Třemešná (16.464.,- Kč), Bílé Poličany (25.600,-Kč),  

      Úhlejov (49.392,- Kč), Borek (10.240,-Kč) a Trotina (6.224,- Kč) 

      Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

16. Jednání o nápravě územních anomálií mezi Miletínem a obcí Rohoznice u stavebních   

      parcel č.262, 133/2, 179, 155, 132, 205, 134, 135, 164, 166, 277, 332, 333, 348, 350, 292  

      v k.ú. Rohoznice 

      Město Miletín osloveno Ministerstvem vnitra k nápravě tzv. anomálií, kdy se parcely a  

      domy miletínských obyvatel nachází v k.ú. Rohoznice. Ministerstvo doporučilo jednání  

      s obcí Rohoznice o změnách hranice obou obcí. Parcely v k.ú. Rohoznice, na kterých  

      zajišťuje údržbu, svoz odpadu atd. město Miletín, by se staly parcelami v k.ú. Miletín.  

      Došlo by k výměně pozemků. 

      Hlasování o možnosti začátku jednání s obcí Rohoznice  8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

17. Poplatky za pronájem bodovy sokolovny č.p 219, Spolkového domu č.p. 5, a  sálu  

      Sousedského domu č.p. 98 s platností od 01.01.2017 

     Finanční výbor navrhl tuto výši poplatků: 

     Sokolovna – 250,- Kč/ 1 hod – komerční využití haly pro mimospolkové osoby působící v  

                                                       Miletíně 

                             50,- Kč/ 1 hod – osoba, která není členem miletínského spolku 

                             50,- Kč/1 hod – za ubytování osoby (např. přespání při soustředění) 

 



      Spolkový dům – při komerčním využití 250,- Kč/ 1 hod 

                                                                   1.800,- Kč/ 1 den 

 

      Sousedský dům – 2.000,- Kč/1 den 

 

       Každý člen miletínského spolku bude mít svoji průkazku, kterou se bude v případě  

       potřeby prokazovat při vstupu do výše uvedených objektů – za vstup do těchto budov  

       nebude platit. 

       O. Machačka – poznamenal, že on by byl pro, aby platily spolky nájem při pořádání  

       výdělečných akcí.  

 

       Hlasování o výši navrhovaných poplatků  za nájem 7 pro – 0 proti – 1 se zdržel. 

 

18. Podání žádosti o dotaci od Ministerstva kultury na změnu knihovního systému pro  

      knihovnu K.J.Erbena v Miletíně 

      Změna by zahrnovala upgrade dosavadního systému +  založení webového katalogu  knih 

      Celkové náklady budou činit 27.384,- Kč, dotace 19.000,- Kč, vstřícnost města 8.384,-Kč. 

      Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

19. Podání  žádosti o dotaci od Královehradeckého kraje na vydání publikace o historii  

      kostela Zvěstování Panny Marie v Miletíně  

      P. Jan Hlavatý oslovil starostu s prosbou o zajištění vydání publikace o kostele, která by  

      byla vydána příští rok u příležitosti 750-ti let od vydání listiny, která vymezila rozsah  

      miletínské farnosti. Popisovala by celou historii kostela. Vydání knihy by mohla finančně  

      pomoci dotace od KHK, publikace bude vydána v případě získání dotace. 

      Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

20. Podání žádosti o dotaci od Královehradeckého kraje na kompletní rekonstrukci  

      Mariánského sloupu na miletínském náměstí ve výši 157.380,- Kč 

      Mariánský sloup na náměstí byl v minulosti poškozen rozkradením a dopravní nehodou,  

      již došlo k částečným opravám, ale je možnost získat dotaci na kompletní rekonstrukci.  

      Předpokládané náklady na rekonstrukci vyčísleny na  157.380,- Kč, v případě získání  

      dotace 83%  od KHK. 

      Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

21. Podání žádosti o dotaci od Ministerstva pro místní rozvoj na budování sportově- 

      rekreačního zařízení v areálu kempu v Miletíně 

       O dotaci by se žádalo v příštím roce, musí být požádáno do 6.1.2017, dotace  určena na  

       sportovně volnočasové aktivity.  Zastupitelé se  mohou se svými  nápady a  návrhy  

       obracet na starostu do 02.01.2017. 

       Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

 

22. Podání žádosti o dotaci od Ministerstva zemědělství na rekonstrukci kanalizace v ul. Jiřího  



      z Poděbrad a vypracování žádosti f. Dotace snadno. 

      Dotační tituly budou vyhlášeny až v r. 2017, na rekonstrukci se bude podílet VOS a.s.,  

      náklady na ní vyčísleny na 1.797.087,- Kč. Vypracování žádosti o dotaci je složitější,  

      proto by byla oslovena  f. Dotace snadno. 

      Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

23. Podání  žádosti o dotaci od Královehradeckého kraje na rekonstrukci přístupové cesty  

      k sokolovně 

      Rekonstrukce se týká prostoru před sokolovnou, kde je nyní asfalt. Položila by se  

      zámková dlažba a byl by rozšířena parkovací plocha. 

      O. Machačka – zeptal se, jestli se nebude rekonstrukce této cesty „bít“ s budoucím  

      návrhem Sportovního klubu na úpravu areálu? Odpověděl starosta – nebude, jde o  

      stávající plochu a rozšřířené stání bude zasahovat do míst, kde již nyní parkují v areálu  

      osobní auta na trávě. 

      Hlasování o podání žádosti  8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

24. Podání žádosti o dotaci od Ministerstva pro místní rozvoj na vybudování dětského hřiště u  

      ZŠ K.J.Erbena 

      Jednání s paní ředitelkou školy, hřiště by se vybudovalo v místě nynější zahrady školní  

      družiny. 

      Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

25. Podání žádosti o dotaci od Ministerstva pro místní rozvoj na rekonstrukci Božích muk,  

      kříže u bývalého hřbitova a bývalé sochy sv. Jana Nepomuckého 

      Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

26. Na vědomí  - podání žádosti o dotaci na zateplení budovy sokolovny 

      Starosta informoval, že tato žádost již byla jednou podána, ale samotné podání  

      neobsahovalo odborný posudek ornitologa o možném hnízdění a výskytu chráněných  

      druhů ptáků v objektu sokolovny. Posudek  je už vypracovaný, proto se zažádá znovu o  

      dotaci. V žádosti lze uplatnit zpětně i náklady např.  na zateplení stropů, podlah. 

       F. Petera – proč se čistili a jehličkovali pískovce na sokolovně, když ještě není fasáda?  

      Odpověděl starosta – pokud by se čistili až po fasádě, hodně by se fasáda zašpinila od  

      prachu. 

      F. Petera – kdo prováděl jehličkování pískovce? Odpověděl starosta – f. Rudolf Kedroň.  

      Dle F. Petery jde o jednu z nejdražších firem, která provádí práci s kamenem, ví o jiných,  

      levnějších firmách.  

      Starosta odpověděl – přivítá a využije doporučení na jiné firmy od F. Petery, pokud to je  

      tak, jak tvrdí. Diskuze ukončena 

      

 

 

 

27.  Na vědomí – podání žádosti o dotaci na rozšíření separace odpadů v Miletíně 



       Pořízení nakladače a nákup kontejnerů 

 

28. Podání žádosti o dotaci od Ministerstva pro místní rozvoj na rekonstrukci místní  

      komunikace v ul. Jiřího z Poděbrad na pozemkových parcelách č. 324/8 a 324/19 v k.ú.  

      Rohoznice v majetku města Miletín a vypracování žádosti f. Dotace snadno 

      Obnova povrchu ulice – kompletní vyasfaltování + nové chodníky 

      Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

29. Schválení zprávy kontrolního výboru 

      M. Hamanová informovala o zprávě kontrolního výboru – předmětem kontroly postup při  

      řešení problému ve finančním vyrovnání mezi městem a dodavatelem el. energie a  

      zemního plynu. Výbor kontroloval dokumentaci vedenou od 03.12.2015 do 30.11.2016  

      mezi výše uvedenými s návaznou předžalobní upomínkou od JUDr. Valerie Vodičkové. 

      Výsledkem kontroly – nesoulad mezi dopisem starosty ze dne 05.10.2016 f. Energie pod  

      kontrolou s dopisem ze stejného dne f. Energie Pro 

      Doporučení výboru – spojit se s úřadem pro KHK s náměstkem  p. Coganem a poradit se  

      na postupu proti praktikám spol. Energie pod kontrolou respektive spol. Energie Pro.  

      Stejný postup doporučuje aplikovat na ZŠ K.J.Erbena a MŠ Korálka. 

      Hlasování pro schválení zprávy kontrolního výboru 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

30. Kompetence starosty města k provádění jednotlivých rozpočtových opatření  

      v následujícím rozsahu:  

      - do výše 300.000,- Kč na straně příjmů a do výše 300.000,- Kč na straně výdajů, jsou- li  

        vyvolána organizačními změnami, pokud tyto změny nevyvolávají další nároky na  

        finanční prostředky obce (nezvyšuje se celkový rozpočet obce) 

      - v částkách vyšších může starosta obce samostatně provádět jen v případech: 

         a) rozpočtového zapojení účelově přidělených finančních prostředků z jiných rozpočtů 

         b) kdy zapojení výdaje vyžaduje nutný výdaj k zajištění chodu obce, v případě havárií  

             nebo stavu nouze, výdaj k odvrácení možných škod, dále když včasné provedení  

             úhrady je vázáno na penalizaci a dopady penalizací mohou výrazně překročit   

            případná rizika z neoprávněné úhrady 

        c) úhrady pokut, penále z rozhodnutí nadřízených orgánů a dohledů a další nutné výdaje,  

            kdy schválení rozpočtového opatření je nezbytné a má jen formální charakter, protože  

            výdaj musí být realizován. 

    

Zastupitelstvo si vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatření provedeném 

v kompetenci starosty na nejbližším zasedání zastupitelstva konaném po schválení 

rozpočtového opatření starostou a jejího stručného odůvodnění. 

 

Změna kompetencí navrhnuta na základě doporučení auditu. 

  

Hlasování 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo. 

 

31. Rozpočtové provizorium  na r. 2017  



      Provizorium bude platit do doby schválení řádného rozpočtu na r. 2017. Do té doby  

      budou hrazeny pouze nejnutnější výdaje k zajištění chodu města a splnění smluvních  

      závazků z předchozího období a výdaje budou čerpány maximálně ve výši 1/12 rozpočtu  

      r. 2016. 

      F. Petera – proč není rovnou vypracovaný rozpočet na r. 2017? Odpověděl starosta –  

      provizorium schváleno již vloni, vypracování rozpočtu je úkolem finančního výboru,  

      nicméně každý ze zastupitelů se může na sestavování rozpočtu podílet a aktivně se zapojit  

      při jeho vypracování, pokud je proti provizoriu. 

      Členové finančního výboru – nemají proti provizoriu žádné námitky. 

      Hlasování – 7 pro – 1 proti – 0 se zdrželo. 

 

32. Na vědomí – rozpočtová opatření č. 14, č. 15, č.16 

 

33. Rozpočtové opatření č. 17 dle přílohy 

      Přečetla M. Cermanová, bez konkrétních vyčíslených údajů. 

      Hlasování 7 pro – 0 proti – 1 se zdržela. 

 

34. Diskuze       

 p. Reichlová – dotaz ohledně bodu č. 17 – placení nájmu za užívání sokolovny a 

Spolkového domu – budou muset i cvičitelky, které každý týden předcvičují, platit 

za pronájem budov? 

Odpověděl starosta – ano, pokud cvičitelka vybírá peníze, jedná se o komerční 

činnost, bude tedy platit za nájem. 

M. Cermanová – je běžné, že každý, kdo si jakýmkoliv způsobem organizuje 

výdělečnou činnost platí za nájem prostor. 

 

 

Návrh usnesení přečetl Bc. O.Machačka 

 

 

 

                                          

   ……………………………                                                  …………………………………..  

         Bc. Miroslav Nosek                                                             Mgr. Stanislava Hlaváčková 

        starosta města Miletín                                                           místostarostka města Miletín 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:    Ing. M. Cermanová              …………………………… 

 

 

                                     Ing. T. Kožíšek                    …………………………… 



 

        

 

 

       
       

 

 

 

 

 

 

 

 

 


